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Bij de behandeling van de jaarrekening zijn twee moties ontvangen die betrekking hebben op het 
onderhoud van wegen. In de motie over onderhoud wordt ook over groen beheer gesproken. Het 

college heeft hiervoor separaat een voorstel in voorbereiding. Onderliggende CIB gaat nader in op 

het onderhoud van wegen, fiets- en voetpaden en beantwoord daarmee motie een steentje 
bijdragen en het deel motie onderhoud wegen.  

 
Eind 2014 is het nieuwe beleidsplan onderhoud wegen door u vastgesteld. Het college heeft naast 

het beleidsplan ook de beschikking over het uitvoeringsprogramma dat volgt uit dit beleid. Dit 
integrale meerjaren operationeel programma (iMJOP) is inmiddels volledig afgestemd op de 

werkzaamheden van riolering, verkeer, exploitatieprojecten en andere documenten (zoals de 

dijkvisie). 
 

Jaarlijks wordt dit programma bijgesteld waarbij het uitgangspunt is dat de eerste twee jaren de 
werken vast liggen en daarnaast een prognose gegeven wordt van werken in de drie jaren erna. 

Deze projecten worden op de website van de gemeente gepubliceerd en er wordt via de 

begrotingscyclus over gerapporteerd. Dit rapporteren gebeurt onder andere via de paragraaf 
kapitaalgoederen waarin de werken per vakdiscipline worden benoemd.  

 
Om dit alles mogelijk te maken wordt jaarlijks op basis van beeldkwaliteit visuele inspecties 

uitgevoerd. Uit deze inspecties blijkt dat we op de afgesproken basis kwaliteit B zitten en dat 

middelen uit de voorziening wegen optimaal worden ingezet. Omdat het college het wel van 
belang vindt om de programmering ook daadwerkelijk op tijd uit te voeren is een extra 

projectleider ingezet om er zeker van te zijn dat de planning ook daadwerkelijk gehaald wordt. 
 

Hierbij is met het team infra en groen afgesproken dat er extra aandacht gaat naar schadebeelden 
bij voetpaden en fietspaden. Zo is in de planning opgenomen dat de voetpaden langs de 

Stationsweg direct worden hersteld nadat Oasen de waterleiding heeft gerelined. Het voetpad 

langs de Adriaan Volkersingel wordt beter begaanbaar gemaakt en het fietspad naar de Lockhorst 
wordt in 2017 verlengt. Om u een inzicht te geven in de werkwijze van de organisatie is als 

inhoudelijk voorbeeld het plan van aanpak van de omgeving Sportlaan/Stationspark toegevoegd 
aan deze CIB. Door onze integrale benadering wordt "werk met werk" gemaakt en komen de 

fietspaden (incl de verlenging naar de Lockhorst), knelpunt aansluiting Stationspark en onderhoud 

van de Sportlaan in één werk aan bod. 
 

Het College stelt u voor om op de huidige voet verder te gaan en alleen op die momenten dat er 
zich een knelpunt of een bijzonderheid voordoet een beroep op u te doen om incidenteel een 

bijdrage te doen aan de voorziening wegen.  
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